
Tisztelt Elnök Asszony !

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásbeli kérdést kívánok feltenni Dr. Németh Imre
miniszternek :

Súlyadó kötelessé váltak-e a mezőgazdasági erőgépek ?

Tisztelt Miniszter úr !

Több jelzés érkezett felém az elmúlt napokban arról, hogy az önkormányzatok újabban súlyadót
vetnek ki a mezőgazdasági erőgépekre is, amelyek korábban mentesek voltak ettől az adótételtől .
A mentességnek nyilván az az alapja, hogy mezőgazdasági erőgép rendeltetésszerűen
mezőgazdasági területen közlekedik, és csak az oda-vissza közlekedésre és a termények
szállítására veszi igénybe a közutakat, miközben az egyéb gépjárművek rendeltetésszerűen
használják a közutakat . A korábbi rendelkezések ennek megfelelően nem is sújtották a
mezőgazdasági erőgépeket súlyadóval, ma pedig azt tapasztaljuk, hogy a hajtóságok ezekre is
kivetik a súlyadót .

A fenti üp-vben a következő kérdéseket teszem fel :

Milyen jogszabály rendelte el a súlyadó kötelezettséget mezőgazdasági erőgépek esetében?

Súlyadó kivetése része volt-e a közelmúltban született agrár megállapodásnak ?
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Szándékozik-e a tárca visszavonni a súlyadóval kapcsolatos kivetési határozatokat, vagy
kezdeményezi- e azok visszavonását annál a hatóságnál, amelyik azokat kedvezményezte .

Kérdéseimre várom azonnali válaszát .

Budapest, 2oo4 . március o8.

Üdvözlettel :

Dr. Boros Imre
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